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Vragen van de leden Kuiken en Wolbert (beiden PvdA) aan de minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat dementiezorg betere 
opleiding vergt (ingezonden 18 april 2011). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Dementie zorg vergt betere opleiding»?1 en het daarin 
genoemde promotieonderzoek van neuropsycholoog mevr. H. Verbeek naar 
de schaalgrootte van zorginstellingen? 

Vraag 2
Herkent u het beeld dat zorginstellingen teveel bezig zijn met schaalgrootte 
en het inrichten van kleinschalige woonvormen en dat het opleidingsniveau 
van het personeel daaronder te leiden heeft? 

Vraag 3
Wat is uw reactie op de stelling dat het opleidingsniveau van personeel in 
zorginstellingen door bezuinigingen gemiddeld zelfs lijkt te verslechteren? 

Vraag 4
Hoe verhoudt dit bericht zich tot het voornemen van het kabinet om te 
investeren in de kwaliteit van ouderenzorg? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de interactie tussen personeel en bewoners van een 
zorginstelling erg belangrijk is en dat personeel, zeker bij dementiezorg, goed 
toegerust moet zijn om die interactie goed te laten verlopen? 

Vraag 6
Welke stappen bent u bereid te zetten om ervoor te zorgen dat het 
opleidings-
niveau van werknemers niet achterblijft bij investeringen in kleinschaliger en 
huiselijker wonen voor mensen met dementie?

1 Nederlands Dagblad, 13 april 2011.
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